

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)
*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/90C/17-18

敬啟者：

有關訂購 2017-2018 年度下學期書簿事宜

2017-2018 下學期將至，爲了讓 貴家長能以優惠的價格購置 2017-2018 年度下學期書簿，校方將安排書簿承辦商『育才書店』到校爲學生直接處理書簿購置事宜。閣下可自由決定經由該公司或參照附頁的書簿單，自行前往其他書局購置。

如 貴家長欲透過校方購置 2017-2018 年度下學期書簿，敬請於 2018 年 1 月 5 日或之前把相關金額透過銀行或便利店存入『育才書店』的入賬號碼。入賬後請保留存根(亦可交給班主任保管)，並於 2018 年 1 月 17 日(上午 9:00 至下午 12:00)帶備入數存根(現金或支票亦可)，於學校交予『育才書店』人員，以購置書簿，敬希垂注。

請填妥下開回條，於 1 月 2 日(星期二)交回班主任，以便安排。如有查詢，請致電予 2320-1300 胡立峰副校長。

此致

貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啟
(石志端)

二零一七年十二月十四日
(通告負責人：胡立峰副校長)

有關訂購 2017-2018 年度下學期書簿事宜

回 條

(請於 02/01/2018 交回班主任)



IC/SC/90C/17-18

敬覆者：

來函 IC/SC/90C/17-18 號通告，獲悉有關訂購 2017-2018 年度下學期書簿事宜。

本人 * 將會 / 不會 委托『育才書店』替敝子弟購置 2017-2018 年度下學期書簿。

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

*請刪去不適用者

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

*The school will **STOP** using **PAPER NOTICE** from **22/01/2018** onwards.

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/90/17-18
14 December, 2017

Dear Parents,

Purchase of Textbooks and Exercise books for the Second Term 2017-2018

The book list attached is to facilitate the purchase of textbooks and workbooks for the academic year 2017-2018. In order to enable parents to purchase the textbooks at a concessionary price, our school will arrange a bulk purchase from Yuk Choi Bookstore directly. Parents may choose to place the order from the school or buy the books on their own. Attached is the book list in **Annex** for your reference.

If parents would like to order through the school, you can bank in the exact amount to Yuk Choi Bookstore bank account through the bank or 7-ELEVEN on or before 5 January, 2018 (please keep the receipt or hand in to class teacher). You can also settle the payment directly on **17 January, 2018 (09:00 – 12:00)** by cash or cheque directly to the book company. Yuk Choi Bookstore will deliver the textbooks and exercise books to the school, and parents can collect the books at the same time.

Should you have any enquiries, please contact Mr Oh, Deputy Head at 2320-1300 at your convenience.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge of this notice: Mr Oh, Deputy Head)



Purchase of Textbooks and Exercise books for the Second Term 2017-2018

IC/SC/90/17-18

Reply Slip

(Please reply on 02/01/2018)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of your notice No. IC/SC/90/17-18 regarding **Purchase of Textbooks and Exercise books for the Second Term 2017-2018**.

- I will purchase the textbooks and exercise books from Yuk Choi Book Store Limited via the school.
- I will purchase the textbooks and exercise books on my own.

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	

* Please tick where appropriate